

## 未樂旅遊有限公司 FOREVER TRAVEL SERVICE SON BHD

14-B.Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

DAYS

# THREE GORGES

**C16** 

Validity:

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2024

FTG9D7NPEK1PL90223IS

CHONGQING.YICHANG.WULONG.JINFOSHAN

Tiansheng three bridge



DAY 1 Penang – Transit - Chong Qing

(MOB)

Assemble at Penang International Airport for flight to **Chongqing**. Upon arrival, transfer to hotel for check in.

\*\*Overnight at Chong Qing

### DAY 2 Chong Qing - Three Gorges (B/L/C

After breakfast, visit Chongqing Great Hall of the People (outview), Three Gorges Museum, after lunch, visit Huguang Guild Hall, Eling Second Factory Cultural and Creative Park, Jiefangbei Pedestrian Street, then go to Chaotianmen Wharf to board the ship and attend the captain's welcome reception.

\*\*Overnight at Century Oasis Five Star Cruise

### DAY 3 Three Gorges

(B/L/D

After breakfast, Cruise ship arrives in **Fengdu**, go ashore to visit **Fengdu ghost town (including round-trip cableway)**, you may join Fengyan Sanguo show at your own expense (RMB290/pax), and the **crew will perform in** the evening.

\*\*Overnight at Century Oasis Five Star Cruise

### DAY 4 Three Gorges

(B/L/D

After breakfast, you can stay in the cruise and enjoy cruise facility, or visit to Baidi Fotress at your own expense (RMB290/pax), cruise will pass through Qutang Gorge and Wu Gorge, change to a boat to visit the deep and beautiful Goddess Stream, enjoy cultural performance in the evening.

\*\*Overnight at Century Oasis Five Star Cruise

### DAY 5 Three Gorges - Yichang - Chongqing (B/L/D

After breakfast, you can stay in the cruise and enjoy cruise facility, or visit Three Gorges Dam ship lift, witness the world's largest water conservancy project - Three Gorges Dam (include buggy) at your own expense (RMB320/pax).

### TOUR HIGHLIGHTS:

- **\*LUXURY 5 STAR CRUISE CENTURY OASIS**
- **\*UPGRADE 1N JW MARRIOTT CHONGQING**
- **\* EXPERIENCE LIZIBA LIGHT RAIL STATION**
- **\* JINGFO MOUNTAIN SCENIC AREA**
- **\*ZHANG YI MOU WULONG IMPRESSION SHOW**

After lunch, **high speed train to Chongqing.** After dinner check in hotel. \*\*Overnight at **Chong Qing** 

### DAY 6 Chong Qing - Jinfo - Wulong

(B/L/C

After breakfast, drive to **Wulong**, visit **Nanchuan Jinfo Mountain Scenic Spot (including up and down cableway + Jingjiao).** After dinner, watch **Wulong Impression Show** directed by Zhang Yi Mou

\*\* Overnight at Wulong

### DAY 7 Wulong - Chong Qing

(B/L/D)

After breakfast, visit Wulong Tiansheng Three Bridges (including environmental buggy + battery car + glass platform), Fairy Mountain National Forest Park (including small train).

After that drive back to **Chongqing**, visit **Hongyadong Scenic Area** and experience **Internet celebrity attraction** - **Liziba Light Rail Station**.

\*\*Overnight at Chong Qing

### DAY 8 Chong Qing - Transit City - Penang

(E

Arrived Penang. Tour Ends

\*\*Home sweet home.







Tour Fare / Departure Date / Flight

\*\*Tour Leader Tipping Not Included

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred to you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellation as listing. Travelers are advice to purchase travel insurance for traveling period.



# 水果旅遊相照

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

Validity: 20 Feb 2023 - 31 Dec 2024

FTG9D7NPEK1PL190223IS





### - 中转城市 - 重庆

集合于槟城国际机场乘搭客机飞往重庆。接机送酒店休息。 \*\*夜宿于重庆

### DAY 2 重庆 - 长江三峡

早餐后, 游览重庆人民大礼堂(外观), 三峡博物馆, 中餐后游览 湖广会馆、鹅岭二厂文创园、解放碑步行街,后前往朝天门码头登 船,参加船长欢迎酒会。

\*\*夜宿于世纪绿洲五星级邮轮

### DAY 3 长江三峡

(早午晚餐)

早餐后,邮轮抵达丰都,上岸游览丰都鬼城(含往返索道),之后 您可自费观赏烽烟三国(RMB290/人),晚上观赏文艺晚会。 \*\*夜宿于世纪绿洲五星级邮轮

### DAY 4 长江三峡

早餐后,您可以在船上自由活动,或自费参加白帝城 (RMB290/ 人),游船会经过瞿塘峡,巫峡,换小船游览幽深秀丽的神女溪, 晚上观赏文艺晚会。

\*\*夜宿于世纪绿洲五星级邮轮

### DAY 5 长江三峡 - 宜昌 - 重庆

早餐后,您可以在船上自由活动,或自费参加三峡大坝升船机,游 览世界最大的水利工程---三峡大坝(含电瓶车)RMB320/人 午餐后,邮轮抵达港口,接着乘动车前往重庆,晚餐后入住酒店。 \*\*夜宿于重庆。

# 行程特点:

- 超五星邮轮 世纪绿州
- 升级 1 晚重庆 JW 万豪酒店
- ❖ 体验网红李子坝站轻轨穿楼
- ❖ 天生三桥
- 张艺谋主导 印象武隆表演

### **DAY 6** 重庆 - 金佛山 - 武隆

程无购物

早餐后,乘车前往武隆,途中游览南川金佛山景区(含上下 索道+景交车),晚餐后观赏张艺谋主导-印象武隆表演。 \*\*夜宿于武隆

### DAY 7 武隆 - 重庆

早餐后, 游览武隆天生三桥(含环保车+电瓶车+玻璃跳 台),仙女山国家森林公园(含小火车),后乘车返回重 庆,参观洪崖洞 + 体验网红李子坝站轻轨穿楼。

\*\*夜宿于重庆

### <mark>DAY 8</mark> 重庆 - 中转城市 - 槟城

早餐后送往机场返回美丽的家园。

\*\*美丽的家







价钱 / 出发日期 / 航空公司

\*\*不含领队小费

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量确保行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时实际情况重新调整为准。如在非人为或突发情况之下所引起的 行程变动或而外收费,本公司将恕不负责。团员若被移民局拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班调换行程次序,但 景点不变。\*\*每位旅客受促购买旅行保险\*

槟城总公司 (KKKP 0568) Penang Main Office Tel: 604 - 226 6633

北海分行 (KPL 4350) **Butterworth Branch** Tel: 604 - 310 6633

大山脚分行 (KPL0568/5) **Bukit Mertajam Branch** Tel: 604 - 530 6622

亚罗士打分行 (KPL 4348) **Bukit Mertajam Branch** Tel: 604 - 530 6622



f Forever Travel Service永樂旅游

